

Еженедельник новостей МДС, 3 - 7 июня

IBC Weekly News, June 3 - 7, 2019

3 июня

Исполнительный директор МДС [выступил с презентацией](#) о ведении бизнеса в Кыргызстане на **кыргызско-бельгийском бизнес-форуме**, прошедшем в рамках торговой миссии Бельгии в Бишкеке.

6 июня

Члены [РГ по совершенствованию трудового законодательства](#) КР обсудили предложения к Порядку предоставления **пособия по временной нетрудоспособности**.

7 июня

Прием [Посольства Великобритании](#) в честь 93-го дня рождения Ее Величества Королевы Елизаветы II.

June 3

IBC Executive Director presented [business opportunities in Kyrgyzstan](#) at the **Kyrgyz-Belgian business forum** held as a part of the trade and economic mission of the Kingdom of Belgium.

June 6

Members of the Working Group [on improving labor legislation](#) of the Kyrgyz Republic discussed proposals for the **procedure for granting temporary disability benefits**.

June 7

Reception of [the British Embassy in Bishkek](#) to celebrate **the 93rd birthday of Her Majesty Queen Elizabeth II**.

Объявления

26-27 сентября в рамках Шанхайской организации сотрудничества в г. Уфа (РФ) пройдет [Пятый Форум малого бизнеса](#) регионов стран – участниц ШОС и БРИКС.

17-29 сентября в г. Минске (Республика Беларусь) состоится 22-я [международная выставка "ТехИнноПром 2019"](#).

19 июня Кыргызский союз промышленников и предпринимателей совместно с Посольством Туркменистана проведет [круглый стол](#) для обсуждения направлений сотрудничества.

Announcements

On September 26-27, 2019, within the Shanghai Cooperation Organization, the [Fifth Small Business Forum](#) of the SCO and BRICS member countries will be held in Ufa (Russia).

On September 17-29, the 22nd international exhibition ["TechInnoProm 2019"](#) will be held in Minsk (Republic of Belarus).

On June 19, the Kyrgyz Union of Industrialists and Entrepreneurs together with the Embassy of Turkmenistan will hold a [roundtable](#) to discuss areas of cooperation.

МДС в СМИ

7 июня в [ИАЦ «Кабар»](#) состоялась запись видеосюжета, посвященного **предстоящему Форуму МДС**, на котором встретятся поставщики товаров и услуг для горнодобывающей отрасли КР.

IBC in the media

On June 7, the [Kabar IAC](#) recorded a video about the **upcoming IBC Forum**, at which suppliers of goods and services for the mining industry of the Kyrgyz Republic will meet.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) за 3-7

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for June 3-7

июня о наиболее важных изменениях в законодательстве КР.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за 3 - 9 июня: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

События на 10 - 14 июня

10 июня

В Минэкономике состоятся общественные слушания по проекту Закона «О внесении изменений в Кодекс о неналоговых доходах».

В Министерстве юстиции пройдет обсуждение проекта Концепции правовой политики КР.

11 июня

Агентство по продвижению и защите инвестиций КР проведет [бизнес-форум](#) «Кыргызстан-Китай».

Комитет МДС по фискальной политике обсудит взаимодействие с государственными органами, включая вопросы по социальным отчислениям и налоговым санкциям.

Совет по развитию бизнеса и инвестициям при Правительстве КР рассмотрит вопросы строительства и недропользования.

15 июня

Кыргызско-индийский бизнес-форум состоится с участием Президента Кыргызской Республики С.Ш. Жээнбекова и Премьер-министра Республики Индии Н. Моди.

on the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) for June 3 - 9 on topics related to economy, business and investment.

Events for June 10 - 14

June 10

The Economy Ministry will hold public hearings of the draft Law "On Amendments to the Code of Non-Tax Revenues".

The draft Legal Policy Concept of Kyrgyzstan will be discussed at the Justice Ministry.

June 11

The Investment Promotion and Protection Agency will hold a [Kyrgyzstan-China business forum](#).

The IBC Fiscal Policy Committee will discuss interaction with government agencies, including issues of social contributions and tax sanctions.

The Business Development and Investment Council under the Government of the Kyrgyz Republic will consider issues of construction and subsoil use.

June 15

Kyrgyz-Indian business forum will be held with the participation of President of Kyrgyzstan Sooronbai Jeenbekov and Prime Minister of India Narendra Modi.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.

